
Veen, 14 februari 2014. 

Onderwerp : goedkeuring plan van aanpak instabiliteit. 

 

Geachte raadsleden. 

 

De afgelopen maanden heeft de VVE intensief overleg gevoerd met onder ander het college, 

raadsleden en andere betrokken personen en instellingen over het opheffen van de instabiliteit in 

onze putten. Daarbij heeft de VVE altijd als uitgangspunt gehanteerd dit probleem in eigen beheer en 

onder eigen regie op te lossen. 

Mede door uw begrip als raadslid en de inspanningen van de meerderheid van u als gemeenteraad, 

heeft het bestuur van de VVE in een positief gesprek met het college, een voor iedere partij 

aanvaardbare oplossing weten te bereiken. Over het te volgen proces hebben wij met het college nu 

concrete afspraken gemaakt die zullen leiden tot het opheffen van de zo gewenste en noodzakelijke 

instabiliteit. 

Met de regie in handen van de VVE, het inrichten van een bouwteam dat uitsluitend gevormd wordt 

door leden van de VVE en de controlerende taak bij de gemeente heeft het college en het bestuur 

van VVE ingestemd met het proces. 

Wij als bestuur zullen ons ten volle inzetten om onze leden hierover het gewenste besluit te laten 

nemen zodat met de concrete aanpak een aanvang kan worden genomen. 

Met deze brief willen wij u, als bestuur en als beraadgroep oprecht bedanken voor het uitspreken 

van het vertrouwen in ons bestuur waardoor de thans gemaakte afspraken met het college gemaakt 

konden worden.  

Op deze manier zal het probleem Veense Put naar ieders tevredenheid opgelost kunnen worden. 

 

Met vriendelijke groet  

Het  bestuur en beraadsgroep 

 

 

 

 

 

 


